

Title (en)  
Height-adjustable street cap

Title (de)  
Höhenverstellbare Straßenkappe

Title (fr)  
Couvercle de chaussée réglable en hauteur

Publication  
**EP 2474671 A2 20120711 (DE)**

Application  
**EP 11191156 A 20111129**

Priority  
DE 102011008189 A 20110110

Abstract (en)  
The height-adjustable street-cap has an upper part (1) serving for incorporation of a cover and a lower part (2) supporting the upper part. The upper part with a cylindrical pipe section (3) is inserted into the lower part for height adjustment and is telescopically movable. The clamping units (6) that are projecting inwards are assigned to the upper edge of the lower part. The clamping units generate a lower clamping effect between the upper part and the lower part. The clamping units are designed as slotted or segmented circular ring projecting inwards.

Abstract (de)  
Eine höhenverstellbare Straßenkappe mit einem zur Aufnahme eines Deckels dienenden Oberteil (1) und einem das Oberteil (1) tragenden Unterteil (2), wobei zur Höhenverstellung das Oberteil (1) mit einem vorzugsweise zylindrischen Rohrschnitt (3) in das Unterteil (2) eingesteckt und in diesem teleskopartig verschiebbar ist, wobei dem oberen Rand (5) des Unterteils (2) nach innen abragende Klemmmittel (6) zugeordnet sind, die zur beliebigen Positionierung des Oberteils (1) gegenüber dem Unterteil (2) eine zumindest geringe Klemmwirkung zwischen dem Oberteil (1) und dem Unterteil (2) erzeugen, ist dadurch gekennzeichnet, dass die Klemmmittel (6) als geschlitzter oder segmentierter, nach innen abragender Kreisring ausgebildet sind.

IPC 8 full level  
**E02D 29/14** (2006.01); **E03B 9/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E02D 29/1409** (2013.01); **E03B 9/10** (2013.01)

Citation (applicant)  
DE 202008012318 U1 20090108 - HOFMANN WOLFGANG [DE]

Cited by  
GB2484563B; US2016369917A1; US10047877B2; US10571046B1; WO2017161267A3; US10935154B2

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2474671 A2 20120711**; **EP 2474671 A3 20170104**; **EP 2474671 B1 20191106**; DE 102011008189 A1 20120712;  
DE 102011008189 B4 20121115; DK 2474671 T3 20200127

DOCDB simple family (application)  
**EP 11191156 A 20111129**; DE 102011008189 A 20110110; DK 11191156 T 20111129